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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2024/25:547 PFAS och Sveriges agerande i fråga om evighetskemikalier

Sverige har allvarliga problem med PFAS-föroreningar i dricksvatten, mark 
och natur. Trots att regeringen medgett problemen och EU diskuterar 
gemensamt förbud har Sverige ännu inte infört egna nationella restriktioner 
eller ett omfattande saneringsprogram likt Frankrikes.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Romina Pourmokhtari:

 

Avser statsrådet att vidta ytterligare åtgärder på nationell nivå för att snabbare 
få kontroll på PFAS-problemen, och vad är statsrådets förklaring till att Sverige 
hittills valt att invänta EU snarare än att agera förebyggande nationellt?

………………………………………

Joakim Järrebring (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2025-03-21
Besvaras senast
2025-04-04


